
BURMlSTRZ M|ASTA LLJBAWKA
Na lV Sesję Rady Miejskiej w Lubawce

W dniu 25 lutego 2a21- r.

W sprawie udzielenia odpowiedzi na zapytanie/interpelację

Lubawka, dnia 12 lutego ża21- r.
WMioŚ1.0aa3.!.2az1
oEL.10003.a3.żaŻl.aż BADA MIEJ§I{A w LUBAIVCE

,,Udzielania odpowiedzi na interpelację Pana Rafała Czuą/'

W odpowiedzi na interpelację p. Rafała Czury Radnego Rady Miejskiej w Lubawce:

TREŚĆ |NTERPEtACJ|: Utworzenie w Gminie Lubawka §połeenei Rady ds. ochrony
zwienąt.

Odpowiedź; Szczególowe wytyczne dotyczące ochrony zwierząt araz zapobiegania
bezdomności zwierząt, zawarte są w ,,Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierzą{' prryirnowanym przez Radę €miny do 3§ marca
kaźdego roku, zgodnie z art.lla ustawy z dnia 23. sierpnia t997r. o ochronie zulien'ąt
(Dz.U. z 2a2Or, poz. 638}.
Realizując zadania z zakresu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt, Gmina Lubawka podejmuje działania mające na celu zapewnienie
miejsca w schronisku dla zvłierząż, tak aby zwierzęta miaĘ zapewnioną calodobową opiekę
bytową i weterynaryjną, Zgodnie z art. LLa ust.l{w ustawy program wraz z uchwałą zostaje
przeslany do Powiatowego lnspektoratu Weteryharyjnego oraz dzierżawców i zarządów
obwodów lowieckich oraz organizacji społecznych działających na terenie Gminy w celu
wydania opinii o zgodności Programu z ustawą o ochronie zwierząt. Ustawa o ochronie
zwierząt nie daje delegacji ustawowej pozwalającej na utworzenie Społecznej Rady ds.
Ochrony zwierząt.
Zgodnie z zacytowaną ustawą art.lla ust.7, organizacje społeczne, których statutov4lm
celem jest ochrona zwierząt, które działają na obszaęe gminy uprawnione są do
wspótdziatania z Gminą w zakresie realizacji Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami
oraz zapabiegania bezdom ności zwierząt.
W prrypadku braku delegacji ustawowej wynikającej z przepiśw sz*ególrłych ti. ustawy
o ochronie zwierząź, powołanie takiej rady byłoby możliwe gdyby zezwalaĘ na to zapisy
przepisów miejscowych. Zgodnie ze Statutem Gminy Lubawka{ Uchwala Rady Miejskiej
Nr. XlV/93/1,9 z dnia 28 listopada 2019}, przewidziane jest powoływanie komisji sktadających
się z członków Rady.
Zapisu pozwalaiącego na powolanie takiei rady nie ma rórłrnież w Regulaminie
organizacylnym Urzędu Miasta Zarządzenie Burmistrza Miasta Lubawka Nr LOl7zaZL
z dnia 14 stycznia 2o2tr.|
Biorąc powyższe pod uwagę informuję, że w obecnie funkcjonującym systemie prawnym nie
ma możliyvości powołania postulowanej przez Pana Radnego Społecznej flady ds. Ochrony
Bwierząt.
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